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Beste buurtbewoner, 
Via een nieuwsbrief willen we je als bewonersvereniging de komende tijd informeren 
over wat er speelt in de wijk. Dat is op dit moment nogal wat. 
 
Wat speelt er nu?  
Met ingang van 9 december a.s. komen alle bussen, die nu aan de andere kant van 
het spoor over de Onderwijsboulevard rijden, voortaan door onze wijk. Dat zijn zo’n 
480 bussen, bovenop de ca. 390 bussen die hier nu al rijden. De brief die we hierover 
geschreven hebben aan Arriva, het college van B&W en aan de raadsleden, is jullie 
eerder toegezonden per mail. 
 
Op 8 november hebben we een gesprek gehad met wethouder Kâhya. Hij liet ons 
weinig hoop dat de verdubbeling van het aantal bussen in december niet door 
gaat.  
We hebben aangedrongen op metingen van stikstof, CO2 en fijnstof, en van geluid 
en trillingen. Ook hebben we aangegeven met de gemeente en Arriva om de tafel 
te willen om te kijken naar alternatieve oplossingen voor het busverkeer. 
 
We hebben de gemeenteraadsfracties nogmaals benaderd. Dhr van Creij van de 
fractie ‘gewoon geDREVEN’ heeft een motie opgesteld die - net als onze brief – op 
dinsdag 13-11-2018 in de gemeenteraad behandeld wordt, Ook Van Creij vraagt 
B&W de invoering van de nieuwe busdienstregeling op te schorten en te kijken naar 
alternatieven. 
 
Niet alleen de bussen baren ons zorgen. De ontwikkelingen aan de westkant van het 
station (ontwikkeling spoorzone) en de inrichting van de Oranjeboulevard zijn van 
grote invloed op onze leefomgeving.  
Zo ook het groeiend aantal binnenstadbewoners en bedrijfswerknemers die in 
toenemende mate beslag leggen op de schaarse parkeerruimte in onze wijk.  
De voorgenomen aanleg van van wijkontsluit- en (snel)fietsroutes door onze wijk, 
maar ook de her-routering van goederentreinen door 's-Hertogenbosch zetten het 
leefklimaat hier verder onder druk.   
 
Kortom: werk aan de winkel voor de bewonersvereniging, om samen met de 
buurtbewoners te proberen onze mooie wijk prettig leefbaar te houden. 
 
De afgelopen weken zijn er diverse vragen geweest over de bewonersvereniging.  
Hieronder wat vragen die voorbijkwamen over 't Zand-zuid.  
 
 
 
 



Wat doet het de bewonersvereniging? 
De bewonersvereniging zet zich in om inzicht te krijgen en te houden in 
ontwikkelingen die onze wijk aangaan. Het bestuur onderhoudt (directe) lijnen met 
wethouders, gemeenteambtenaren en raadsleden.  
 
Hoe wordt het bestuur samengesteld? 
Het bestuur wordt gekozen tijdens een Algemene Ledenvergadering van bewoners. 
Iedereen (18+) die in de wijk woont kan zich hiervoor aanmelden.  
 
Hoe werkt het bestuur van de bewonersvereniging? 
Onze werkwijze is 'vinger aan de pols' en op projectbasis actie ondernemen met 
bewoners die direct geconfronteerd worden met een voorgenomen besluit van 
gemeente, provincie of rijk, zoals bijv. rond de P&R Maijweg, het goederenspoor 
Meteren-Boxtel of de Oranje Boulevard. Een (of meer) van de bestuursleden gaat / 
gaan met zo'n project meedraaien.  
  
Waarom vragen jullie nieuwe bestuurders? 
Omdat de ontwikkelingen enorm zijn. We liggen midden in de stad, 't Zand is een 
mobiliteitsknooppunt, het aantal toeristen per trein/bus/auto stijgt elk jaar en de 
economie groeit. Regelmatig worden we als bewonersvereniging overvallen door 
besluiten van een bedrijf (zoals Arriva) of de overheid. Actieve bestuurders zijn 
daarom hard nodig.  
 
Hoeveel uur is een bestuurslid kwijt aan 't Zand-zuid? 
In rustige tijden besteed je weinig tijd aan je bestuurstaken. Je informeert je over 
actuele ontwikkelingen in de buurt en bij de gemeente. Als er wel iets speelt of als je 
deelneemt aan een project, kost het je meer tijd, zoals nu met de dreigende 
verdubbeling van het aantal busbewegingen door onze wijk.  
 
Wanneer komt er een Algemene Ledenvergadering? 
Op korte termijn organiseren we een Algemene Ledenvergadering om met jullie van 
gedachten te wisselen over de actualiteit in de wijk en om de bewonersvereniging 
nieuw leven in te blazen. Jullie horen hier zeer binnenkort over.  
 
Met vriendelijke groet namens bewonersvereniging ’t Zand, 
Nico van den Heuvel 
Marjan te Riele 
 
 


